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Registratienummer
GF20.20046
 
Agendapunt
4b

Onderwerp
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 22 juni 2020 

Voorstel
gelet op de stand van zaken, af te doen: 

Toezeggingen: 3, 155, 178, 179, 180, 186, 187 en 188.
Moties: 86, 201 en 205. 

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.



Voor de raad van 22 juni 2020
Versie na de raad van 20 april 2020 
Vaststelling in de even maanden

                                                                                                                                                                                       6

2

- Toezeggingen openstaand - 

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

98 13-06-2019 Mevrouw De Heij (CU) 
vraagt hoe de 
aanbevelingen te 
monitoren.  Wethouder 
Broekhuizen zegt toe in 
samenwerking met griffie 
een monitoring op te 
zetten.

De griffie heeft ondertussen 
contact met de 
Rekenkamercommissie over de 
invulling van de monitoring.

CU H. Broekhuizen Nee

100 24-06-2019 Het eigenaarschap van 
de IJshockeyhal geeft de 
gemeente ook de 
verantwoordelijkheid in 
de financiën.  Gecheckt 
wordt of er in de 
gemeente meer 
vermenging van rollen 
aanwezig is.  De raad 
wordt hierover 
geïnformeerd.

Er is extern advies gevraagd. 
Naar verwachting zal de raad 
in het 3e kwartaal hierover 
worden geïnformeerd.

T.J. van der 
Zwan

Nee

109 08-07-2019 Er wordt een paragraaf 
kamerverhuur 
opgenomen in het 
jaarlijks 
handhavingsverslag .  
Het rapport wordt 
geagendeerd voor de 
commissie AZ.  In het 
paraplubestemmingsplan 
wordt een onderdeel over 

In het handhavingsverslag 
wordt de paragraaf 
kamerverhuur opgenomen. Het 
verslag wordt eenmaal per jaar 
aan de raad gestuurd.  Aan het 
paraplubestemmingsplan wordt 
gewerkt.

T.J. van der 
Zwan

Nee
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goed verhuurderschap 
opgenomen.

110 08-07-2019 De gemeente pakt een 
faciliterende regierol 
(school is bouwheer) en 
kijkt met school en 
omwonenden kritisch 
naar de dubbele 
gebruiksfunctie school en 
MFA, wat het meest 
efficiënt is voor wat 
betreft verkeer en 
maximaal haalbaar is, en 
hoe de omgeving zo 
groen mogelijk te 
houden. Het college geeft 
hierover terugkoppeling 
aan de raad.

De toezegging wordt 
meegenomen in het 
vervolgtraject.

J. van Veen Nee

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van 
de griffier over het 
oppakken van de 
aanbeveling om als raad 
zelf aan de slag te gaan 
met de aanbevelingen 
van de ROB (rapport 
wisselwerking) en 
Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit 
bij interbestuurlijke 
samenwerking).

Dit is opgeschoven vanwege 
Covid-19.  Verwachting is dat 
het in 3e kwartaal volgt.

T.J. van der 
Zwan

Nee

123 16-09-2019 Er volgt een evaluatie in 
jaar 3 waarna de raad 
kan beslissen over fase 
2.

Dit wordt in 2021/2022 
opgepakt.

PvdA J. van Veen Nee
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135 10-10-2019 Kaart met bomenkap wel 
of niet vergunning 
plichtig staat niet meer 
op de website, wordt 
uitgezocht.

We werken aan het inzichtelijk 
maken van de bomen via een 
kaart.

FNP H. Broekhuizen Nee

154 25-11-2019 Vormgeving van Caparis 
in de raad bespreken 
waarin ook het rapport 
van het Sociaal Cultureel 
Planbureau wordt 
meegenomen.

We stellen voor een infoavond 
te organiseren over dit 
onderwerp. Dit stemmen we 
verder af met de griffie.

GL T.J. van der 
Zwan

Nee

163 25-11-2019 Portefeuillehouder Van 
der Zwan zegt toe dat er 
een risico inventarisatie 
wordt gemaakt door het 
landelijk 
brandweerinstituut. Deze 
inventarisatie wordt 
toegevoegd aan het 
geheel en in de 
commissie besproken. 
Dan worden bedrijven 
bevraagd en aan de 
commissie wordt 
gevraagd of het besluit 
rijp is voor 
besluitvorming, zodat het 
voorstel daarna aan de 
raad kan worden 
toegezonden. Het college 
laat zo snel mogelijk 
weten wanneer dit op de 
agenda kan worden gezet 
en wat de 
opdrachtverlening is.

De risico inventarisatie volgt in 
2e kwartaal.

PvdA VVD T.J. van der 
Zwan

Nee
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168 10-02-2020 Wethouder Van Veen 
zegt toe erop terug te 
komen welk tijdspad de 
provincie in gedachten 
heeft om het onderzoek 
over flexwonen handen 
en voeten te geven.

Provincie bereidt 
beleidsontwikkeling hierop 
voor, maar verdere tijdspad is 
nog onduidelijk. Wethouder 
informeert de commissie 
hierover als er meer duidelijk 
wordt.

SP J. van Veen Nee

169 10-02-2020 Wethouder Van Veen 
zegt toe de door O.de 
Vries (D66) benoemde 
informatiekloof voor wat 
betreft Diftar+ te 
onderzoeken en een 
communicatievoorstel 
hierover te doen.

Dit pakken we op. D66 J. van Veen Nee

172 24-02-2020 Het college zegt toe de 
raad een plannings- en 
sturingsdocument voor te 
leggen waarin hoofdstuk 
6 en 7 van de kadernota, 
over kosten en realiseren 
van doelstellingen 
meetbaar met 
indicatoren uitgewerkt 
worden  een dynamisch 
document dat aangepast 
kan worden aan de 
ontwikkelingen. De raad 
ontvangt de 
uitvoeringsprogramma’s 
en kan deze 
beargumenteerd 
agenderen.

Hier wordt aan gewerkt. SP H. Broekhuizen Nee
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174 24-02-2020 Het college zegt toe om 
bij het 
uitvoeringsprogramma 
armoede een overzicht 
van informatie over 
incasso en bedragen 
waar het werkelijk om 
gaat op jaarbasis voor te 
leggen.

Deze nemen we mee in het 
uitvoeringsprogramma 
Armoede.

PvdA H. Broekhuizen Nee

175 24-02-2020 Het college zegt toe in 
het 
uitvoeringsprogramma 
armoede in beeld 
brengen welke effecten 
de verhoging van de 
norm van 100% naar 
130% geeft.

Deze nemen we mee in het 
uitvoeringsprogramma 
Armoede.

SP H. Broekhuizen Nee

177 24-02-2020 Het college zegt toe dat 
de evaluatie GR SDF voor 
het zomerreces wordt 
verwacht en dat hierin de 
vragen uit motie ID 198 
aan de orde komen.

Dit volgt t.z.t. HL J. Zoetendal Nee

184 20-04-2020 Wethouder Broekhuizen 
stemt haalbaarheid motie  
ID 206 – Ondersteuning 
Voedselbank, met 
voedeslebank af en 
koppelt dit terug aan de 
raad.

De gemeente heeft regelmatig 
contact met de voedselbank 
over hoe het gaat. Het inzetten 
van een voucher, wanneer en 
hoe, wordt meegenomen in 
deze gesprekken.  In mei 
verwachten we de raad te 
informeren over de invulling 
van deze toezegging.

GL H. Broekhuizen Nee

185 09-03-2020 De raad wordt betrokken 
in het proces waarin de 
gemeente zich beraadt 

Dit volgt t.z.t. GL FNP HL J. Zoetendal Nee
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over mogelijke 
maatregelen met het oog 
op de huurovereenkomst 
met Sportstad 
Heerenveen BV. 

189 11-05-2020 Raadsinformatiebrief 287 
- Uitvoering 
klimaatadaptatie en 
Biodiversiteit agenderen 
voor de commissie ROM .

GL J. van Veen Nee

191 11-05-2020 De vragen over de 
uitvoering van deze 
werkzaamheden wordt 
schriftelijke beantwoord.

26-05: antwoorden 
toegevoegd. Antwoorden zijn 
op 11 mei aan de griffie 
verzonden.

26-05-2020 FNP H. Broekhuizen Nee

192 11-05-2020 Hawwe der ek kulturele 
ynstellingen ut it 
Hearrenfean de 
subsydsje oanfrege ha en 
of se ek kâns meitsje op 
jild út dizze BIS regeling?

26-05: antwoorden toegevoegd 
Antwoorden zijn op 11 mei aan 
de griffie verzonden.

26-05-2020 FNP H. Broekhuizen Nee

193 11-05-2020 Schriftelijk de vragen van 
CU, FNP en GL te 
beantwoorden. Was 
overname van de 
dossiers door Confidio in 
Drachten dit te 
voorkomen en is er 
voldoende grip is op 
bewindvoerders.

20-05-2020 CU FNP GL H. Broekhuizen Nee

194 11-05-2020 Schriftelijk 
beantwoording van de 
vragen ophogen kaden, 
ontwerpkeuze en de 
samenwerking met het 
Wetterskip Fryslân.

26-05: antwoorden toegevoegd  
Antwoorden zijn op 11 mei aan 
de griffie verzonden.

26-05-2020 PvdA H. Broekhuizen Nee
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195 11-05-2020 Er wordt een schriftelijke 
voortgangsbrief met 
update toegezonden

CU J. van Veen Nee

196 11-05-2020 Er wordt teruggekomen 
op de vraag van G. 
Walsweer over 
aanbesteding van 
gladheidsbestrijding op 
de langere termijn.

19-05-2020: antwoord 
toegevoegd

VVD H. Broekhuizen Nee

197 11-05-2020 Er wordt teruggekomen 
op de vraag van G. 
Rozema over toepassing 
van biozout bij 
gladheidsbestrijding.

19-05-2020: Antwoord 
toegevoegd.

GL H. Broekhuizen Nee

198 11-05-2020 Er wordt een bijeenkomst 
met de raad belegd over 
welstand. O. de Vries 
(D66) verzoekt hier 
monumentenzorg bij te 
betrekken.

D66 J. van Veen Nee

199 11-05-2020 Er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de 
relatie met 
informatieplannen en de 
200.000 euro.

Schriftelijke reactie van 
wethouder Broekhuizen: In de 
kaderbrief 2021-2024, 
behandeld raad 27 januari 
2020, zijn middelen 
beschikbaar gesteld voor 
toekomstbestendige 
bedrijfsvoering. 
Informatiemanagament (IM) 
op orde brengen is hier een 
onderdeel van. Voor het maken 
van een uitgewerkt IM-plan is  
€ 200.000 incidenteel 
opgenomen in de kaderbrief 
voor 2020 en 2021. De 

12-05-2020 CDA H. Broekhuizen Nee
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verwachting is dat het IM-plan 
leidt tot een aanvullende vraag 
om te investeren en zo een 
belangrijke inhaalslag te 
maken op het gebied van IM. 
Uit een  eerste inventarisatie 
blijkt dat een investering van € 
1,2 miljoen structureel nodig 
is.   Voor de realisatie van elk 
onderwerp/project uit het IM-
plan wordt een businesscase 
opgesteld om te kijken wat de 
investering oplevert, 
bijvoorbeeld in kwaliteit of 
geld. Het dagelijks bestuur 
stelt zorgvuldige 
besluitvorming op prijs, en 
heeft daarom de structurele 
investering buiten de 
kaderbrief gehouden.

201 25-05-2020 Aan  de projectgroep bij 
de planvorming A32 2022 
en 2023 aandacht te 
vragen voor sluipverkeer 
door het dorp .

CDA J. van Veen Nee

202 25-05-2020 Na te gaan of de 
geplande vier 
parkeerplaatsen ook een 
groenstrook kan blijven.

FNP SP J. van Veen Nee

203 25-05-2020 Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

SP J. van Veen Nee
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- Toezeggingen afgedaan –

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

3 04-10-2018 Wethouder Broekhuizen zegt 
toe de raad te betrekken bij de 
evaluatie wet 
Veiligheidsregio's. Komt er nog 
op terug hoe dat in het proces 
vorm gegeven gaat worden.

VOORSTEL: AFDOEN De 
raad is hierover 
geïnformeerd via 
antwoorden technische 
vragen (ID: 59).

T.J. van der 
Zwan

Nee

155 02-12-2019 Wethouder Zoetendal zegt toe 
dat de raad op de hoogte 
gehouden wordt van het 
advies van de mensen van de 
organisatie G1000 over de rol 
en plaats van de monitorgroep 
Burgerbesluit centrum 
Heerenveen.

VOORSTEL: AFDOEN De 
voortgangsrapportage en 
de projectstructuur is in 
maart afgestemd met de 
fractievoorzitter en zou 
vervolgens met de 
monitorgroep worden 
besproken. Dit overleg is 
ivm corona niet 
doorgegaan. De stukken 
zijn schriftelijk met de hele 
monitorgroep gedeeld. Op 
30 april heeft een video-
gesprek plaatsgevonden 
met een delegatie van de 
monitorgroep en hebben 
zij ingestemd met de 
projectstructuur.

GBH J. Zoetendal Nee

178 09-03-2020 L. de Heij (CU) stelt een vraag 
over minder asbestcontroles 
door de FUMO door drukte en 
zuiniger aan op verzoek van 
gemeenten en wat de 
gevolgen hiervan zijn op het 

VOORSTEL: AFDOEN 
Beantwoording vragen van 
het college ontvangen.

24-03-2020 CU J. van Veen Nee
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terrein van Omrin in 
Heerenveen. Het college zegt 
toe dat deze vraag schriftelijk 
wordt beantwoord.

179 06-04-2020 Er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de vraag 
van G. Walsweer of voor wat 
betreft de voucher de online 
bestellingen ook uit te sluiten 
zijn van de regeling, zodat 
zoveel mogelijk van deze 
regeling landt bij de lokale 
ondernemers.

VOORSTEL: AFDOEN 
Online aankopen uitsluiten 
kunnen we niet en mag 
ook niet vanwege de ACM 
(Autoriteit Consument en 
Markt).  We stimuleren 
lokale besteding extra door 
deze bedrijven een toolkit 
(marketing) aan te bieden.

VVD J. Zoetendal Nee

180 06-04-2020 Het rapport wordt op 7 april 
2020 via het college naar raad 
gebracht ter kennisneming, 
omdat dit van invloed kan zijn 
op de keuzes van de 
raadsleden.   Inbrengen van 
ambities, nuancering en 
prioritering wordt schriftelijk 
gedaan door de fracties voor 
14 april 2020.

VOORSTEL: AFDOEN Dit is 
toegezonden (rapport over 
veiligheid en inrichting 
rotondes. Relevant i.r.t. 
het fietsplan).

J. van Veen Nee

186 09-03-2020 A. Eijer (FNP) vraagt of het 
college iets kan betekenen 
voor wat betreft het 
verdwijnen van de huisarts uit 
De Knipe. Wethouder 
Zoetendal antwoordt dat 
hierover geschakeld wordt met 
het zorgkantoor en dat hierop 
schriftelijk wordt 
teruggekomen.

VOORSTEL: AFDOEN 
Antwoord per mail 
verzonden op 30 april 
2020 en gekoppeld aan 
deze toezegging.

30-04-2020 FNP J. Zoetendal Nee

187 09-03-2020 Op een vraag van H. Rinkes 
(CDA) zegt het college toe dat 

VOORSTEL: AFDOEN De 
raad is op 23-4-2020 

CDA H. Broekhuizen Nee
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de raad over drie / vier weken 
geïnformeerd wordt over de 
planning/voortgang van de 
aanleg van glasvezel.

geïnformeerd via een 
raadsinformatiebrief (ID 
289)

188 09-03-2020 De beantwoording van de 
vraag van H. Rinkes (CDA) 
wat het doorschuiven van het 
budget voor de inhoud van de 
planning betekent aangaande 
de verbetering A32 volgt 
schriftelijk.

VOORSTEL: AFDOEN De 
griffie heeft het antwoord 
via de mail ontvangen.

CDA J. van Veen Nee
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- Moties openstaand  - 

ID Datum raad Dictum motie Stand van 
zaken

Datum 
afdoening

Initiatiefnem
ers

PFH Afgedaan

39 15-09-2014 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
 Deze 
verruiming in 
het beeld 
kwaliteitsplan 
voor de velden 
F en G te 
beschouwen 
als een pilot. 
 De effecten 
hiervan op 
potentiële 
kopers 
respectievelijk 
de kwaliteit 
van de wijk te 
evalueren.  
Deze evaluatie 
uitvoeren op 
een daartoe 
geëigend 
moment.  Bij 
deze evaluatie 
kopers van 
kavels in de 
velden F en G 
en 

Voordat er een 
nieuw 
beeldkwaliteits
plan wordt 
opgesteld, 
wordt er eerst 
een evaluatie 
gedaan. De 
velden F en G 
zijn nu 
nagenoeg 
klaar. De 
evaluatie 
wordt in de 
eerste helft 
van 2020 
ingevoerd.

D66 J. van Veen Nee
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omwonenden 
te betrekken.

87 21-01-2019 Verzoekt het 
college: • De 
bewoners en 
andere 
belanghebben
den (o.a. VV 
Heerenveen) 
van de 
aanliggende 
wijken actief 
en constructief 
te betrekken 
bij invulling 
van het 
gekozen 
scenario om 
op deze 
manier een 
beter 
draagvlak en 
acceptatie te 
bewerkstellige
n, waarbij 
rekening wordt 
gehouden met 
ondermeer of 
het gebouw 
passend is in 
de omgeving 
(beeldkwaliteit
), er een 
goede 
verkeersdoorst

De motie 
wordt 
meegenomen 
in het vervolg 
traject rondom 
de komst van 
de Van der 
Valk.

VVD J. van Veen Nee
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roming is, de 
verkeersveiligh
eid 
gegarandeerd 
is en er 
voldoende 
aandacht is 
voor de 
veiligheid van 
de fietsers  • 
De 
gemeenteraad 
op de hoogte 
te houden van 
het 
gezamenlijke 
overleg met de 
bewoners en 
belanghebben
den.

116 08-11-2018 Verzoekt het 
college: 
Uiterlijk in 
september 
2019 aan 
gemeenteraad 
een plan, 
inclusief 
financiële 
onderbouwing, 
voor te leggen 
waarin de bij 
de 
overwegingen 
genoemde 

Vanwege de 
nog lopende 
onderzoeken 
en het 
informeren 
van de raad 
over de 
regionale 
fietsagenda in 
maart, is 
daarop 
volgend in 
april 2020 het 
‘Koersdocume
nt Fietsplan 

GL J. van Veen Nee
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elementen aan 
de orde komen 
en zijn 
uitgewerkt.

Gemeente 
Heerenveen’ 
ter 
kennisname 
aangeboden 
aan de raad. 
Om de ambitie 
van de 
gemeente 
goed te 
kunnen 
bepalen zijn 
drie 
verschillende 
ambitieniveaus 
benoemd  
Goud, Zilver 
en Brons, 
inclusief 
financiële 
indicatie van 
de niveaus.  
De genoemde 
elementen uit 
het 
Hoofdlijnenakk
oord en uit de 
betreffende 
motie komen 
aan bod. De 
besluitvorming 
van het 
ambitieniveau 
is in verband 
met de 
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behandeling 
van de 
investeringsag
enda voorzien 
in juni.  
Daarna kan 
(logischerwijs 
na het 
zomerreces) 
het 
participatietraj
ect starten ten 
behoeve van 
de uitwerking 
van het 
vastgestelde 
ambitieniveau 
tot een 
Fietsplan met 
uitvoeringsma
atregelen en 
prioritering.   
Het definitieve 
Fietsplan kan 
dan in het 1e 
kwartaal van 
2021 worden 
aangeboden.

117 08-11-2018 Verzoekt het 
college: Om 
een plan aan 
de raad voor 
te leggen 
waarin wordt 
aangegeven 

Deze motie 
nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma Werk.

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee
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hoe in de 
toekomst 
voldoende 
klantmanagem
ent 
beschikbaar 
blijft om de 
uitstroomdoele
n te behalen.

153 15-04-2019 Verzoekt het 
college: 1. 
Artikel 1 van 
de Grondwet 
op een 
prominente 
plek in het 
gemeentehuis 
permanent 
zichtbaar te 
maken voor 
het publiek, in 
de vorm van 
een banner of 
muurschilderin
g  en waar 
mogelijk ook 
in andere 
relevante 
gemeentelijke 
gebouwen met 
een 
publieksfunctie   
2. Lokale 
kunstenaars 
op te roepen 

Dit voorstel 
wordt 
meegenomen 
in de verdere 
voorstellen 
naar de 
verbouwing 
van de 
raadszaal.

GL T.J. van der 
Zwan

Nee
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vorm te geven 
aan dit 
kunstwerk   3. 
Het winnende 
ontwerp zal 
door de 
gemeente 
worden 
aangekocht en 
op een 
zichtbare plek 
in het 
gemeentehuis 
geplaatst 
worden  4. 
Opdracht te 
geven aan de 
projectgroep 
die bezig is het 
programma 
van eisen voor 
de nieuwe 
raadszaal op 
te stellen om 
dekking te 
vinden in de 
ver- of 
nieuwbouw 
van het 
gemeentehuis.  
Stemverhoudi
ng: Fractie(s) 
voor: GL, 
PvdA, CU, 
VVD, CDA, 
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GBH, D66, HL, 
mevrouw de 
Jong (FNP 
Fractie(s)  
tegen: De heer 
Eijer (FNP), de 
heer De Swart 
(FNP)

170 08-07-2019 Roept het 
college op: 1.  
Omwonenden 
actief te 
betrekken in 
het 
vervolgtraject 
in goede       
afstemming en 
gezamenlijkhei
d met de 
stichting 
Samenwerking       
Bevordert 
Vooruitgang 
(SBV) en de 
school  2.  De 
gemeenteraad 
op de hoogte 
te houden van 
dit 
vervolgtraject.

Dit wordt 
meegenomen 
in 
vervolgtraject.

HL J. van Veen Nee

171 08-07-2019 Fersiket it 
kolleezje:  1.  
Om yn oerlis 
mei de 
provinsje te 

Tijdens het 
Provinciaal 
Overleg Water 
is gesproken 
of de 

FNP H. 
Broekhuizen

Nee
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gean om sa 
gau as mooglik 
te       
kommen mei 
in 
stimulearringsr
egeling foar it 
oanskaffen fan 
in       
reintonne 
troch 
ynwenners fan 
Heerenveen  
2.  Noch dit 
jier in útstel 
mei de 
útwurke 
regeling hjirta 
foar te lizzen       
oan de ried 
foar 
beslútfoarming
, ynklusyf de 
finansjele 
aspekten.

stimuleringsre
geling 
regenton 
breed in de 
provincie 
opgepakt kan 
worden.  Hier 
is breed 
draagvlak voor 
en dit wordt 
nu op 
provinciaal 
niveau verder 
uitgewerkt.

182 07-11-2019 Te 
onderzoeken 
of de 
gemeente 
Heerenveen 
aanspraak kan 
maken op 
Europese 
steun voor het 
aanleggen van 

Het onderzoek 
naar de 
vrachtwagen 
faciliteiten is 
opgenomen in 
het nieuw 
economisch 
beleid 
waarmee de 
raad op 25 

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee



Voor de raad van 22 juni 2020
Versie na de raad van 20 april 2020 
Vaststelling in de even maanden

                                                                                                                                                                                       6

22

veilige 
parkeerplaatse
n met goede 
voorzieningen 
op 
bedrijventerrei
nen voor 
chauffeurs en 
tevens de 
gemeenteraad 
hierover te 
informeren 
voor de 
kadernota 
2021.

november 
2019 heeft 
ingestemd.

190 18-11-2019 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
• Tenminste 
400 kaarten 
voor de 
kerstproductie 
beschikbaar te 
stellen voor 
kinderen die 
bekend zijn bij 
Stichting 
Leergeld.

Deze motie 
nemen we 
mee in de 
verdere 
organisatie 
van de 
productie.

GBH H. 
Broekhuizen

Nee

193 16-12-2019 Spreekt de 
wens uit: • om 
vergaderingen 
van de 
gemeenteraad 
Heerenveen 
via Facebook 

Ondertussen is 
duidelijk dat 
Company 
Webcast (onze 
leverancier) 
nog niet live 
kan uitzenden 

D66 T.J. van der 
Zwan

Nee
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live stream uit 
te willen 
zenden.

op Facebook, 
ze zijn daar 
wel mee bezig. 
Daarom 
onderzoeken 
we de 
mogelijkheid  
om 
(onder)delen 
van de 
vergadering 
zelf te (laten) 
filmen en 
uitzenden. We 
hebben 
contact met 
andere 
gemeenten 
hoe zij dit 
aanpakken.

195 24-02-2020 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
• Om samen 
met de raad 
tussen de 
Kadernota en 
de 
uitvoeringspla
nnen beleid te 
ontwikkelen en 
aan de raad 
ter 
goedkeuring 
voor te leggen, 

PvdA J. Zoetendal Nee
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met daarin de 
maatschappelij
k gewenste 
situatie in 
evalueerbare 
doelen met 
subdoelen, die 
aangeven in 
welk tempo 
het subdoel 
gerealiseerd 
wordt, met 
(financiële) 
indicatoren. 
Dit beleid 
vormt het 
uitgangspunt 
voor de nader 
uit te werken 
uitvoeringspla
nnen.  Waarbij 
het geheel van 
hoofddoelen, 
subdoelen, 
(financiële) 
indicatoren 
evalueerbaar 
moet zijn: o 
specifiek: 
concreet, 
eenduidig te 
interpreteren, 
heldere 
afbakening en 
reikwijdte o 
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meetbaar: 
beleidsdoelstel
ling is 
daadwerkelijk 
waarneembaar 
en kan aan de 
hand van 
concrete 
normen 
worden 
vastgesteld o 
tijdgebonden: 
met een zo 
precies 
mogelijke 
tijdbepaling 
aangeven 
wanneer het 
doel moet zijn 
gerealiseerd

196 24-02-2020 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op:  
Er voor te 
zorgen dat alle 
financiële 
vorderingen 
gelieerd aan 
de gemeente 
aan inwoners, 
enkel zuivere 
bedragen 
zullen 
betreffen 
zonder 

PvdA J. Zoetendal Nee



Voor de raad van 22 juni 2020
Versie na de raad van 20 april 2020 
Vaststelling in de even maanden

                                                                                                                                                                                       6

26

onnodige 
verhogingen 
waaraan 
commerciële 
bedrijven 
verdienen.

197 24-02-2020 Verzoekt het 
college: 1. Om 
tijdens het 
schooljaar 
2020/2021 
een pilot te 
starten waarbij 
de gemeente: 
a. gastlessen 
aanbiedt aan 
scholieren op 
het MBO en 
voortgezet 
onderwijs in 
de gemeente 
Heerenveen 
over schulden 
en het omgaan 
met 
verleidingen 
en geld b. 
wekelijks een 
inloopspreeku
ur organiseert 
met een 
schuldhulpverl
ener op 
dezelfde 
scholen die de 

Dit nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma 
Armoede.

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee
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jongeren 
begeleidt en 
coacht bij het 
maken van 
financiële 
keuzes  2. Om 
de ervaringen 
uit de pilot in 
2020/2021 te 
delen met de 
raad en een 
plan voor te 
leggen voor 
een structureel 
vervolg van 
preventieve 
schuldhulpverl
ening bij 
jongeren.

198 24-02-2020 1. Te 
onderzoeken 
of er een 
andere/betere 
manier van 
aanbesteden 
mogelijk is 
met daarbij 
een adequaat 
monitoring/co
ntrolling 
systeem. 2. Te 
onderzoeken 
welke 
maximale 
toelatingseisen 

HL J. Zoetendal Nee
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gesteld 
kunnen 
worden 
waaraan de 
huidige en 
toekomstige 
contractpartije
n moeten 
voldoen. 3. Te 
onderzoeken 
wat de voor- 
en nadelen 
zijn bij het 
toelaten van 
het maximale 
en minimale 
aantal 
zorgaanbieder
s. 4. Te 
onderzoeken 
of 
gemeente(n) 
zelf als 
aanbieder(s) 
mag/mogen 
optreden. 5. 
De 
gemeenteraad 
over de 
uitkomsten te 
informeren.

199 24-02-2020 1. Onderzoek 
te doen naar 
de gevolgen 
van het 

SP J. Zoetendal Nee
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verhogen van 
de norm van 
100% naar 
130%  2. 
Onderzoek te 
doen naar de 
gevolgen van 
het betrekken 
van inwoners 
met alleen 
AOW of met 
een klein 
pensioen  3. 
Onderzoek te 
doen naar de 
mogelijkheid 
van 
automatische 
toekenning 
aan de 
doelgroep  4. 
De uitkomsten 
van deze 
onderzoeken, 
voorzien van 
een 
dekkingsvoorst
el, te 
betrekken bij 
het nieuw 
vorm te geven 
armoedebeleid 
en voor te 
leggen aan de 
raad bij het 
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uitvoeringspro
gramma van 
de kadernota.

200 24-02-2020 Verzoekt het 
college: ● Bij 
het uitwerken 
van de 
Kadernota 
Sociaal 
Domein 2019-
2025 in de 
uitvoeringspro
gramma’s, te 
kijken naar de 
behoefte en 
naar de 
mogelijkheden 
om financiële 
drempels bij 
de keuze voor 
anticonceptie 
weg te nemen 
voor 
(kwetsbare) 
vrouwen.

D66 J. Zoetendal Nee

202 20-04-2020 Verzoekt het 
college / 
draagt het 
college op: de 
met deze 
ambitie 
gepaard 
gaande 
middelen een 
hogere 

FNP J. van Veen Nee
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prioritering 
mee te geven 
in de 
investeringsag
enda.

203 20-04-2020 Verzoekt het 
college / 
draagt het 
college op: de 
met deze 
ambitie 
gepaard 
gaande 
middelen een 
hogere 
prioritering 
mee te geven 
in de 
investeringsag
enda.

FNP J. van Veen Nee

204 20-04-2020 Verzoekt het 
college / 
draagt het 
college op: de 
met deze 
ambitie 
gepaard 
gaande 
middelen een 
hogere 
prioritering 
mee te geven 
in de 
investeringsag
enda.

FNP J. van Veen Nee
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206 20-04-2020 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
1. In overleg 
met het 
bestuur van de 
Voedselbank 
Heerenveen de 
mogelijkheid 
te 
onderzoeken 
om tijdelijk 
een 
“supermarktte
goedbon” uit 
te geven 
(gesponsord 
door de 
gemeente 
Heerenveen) 
die besteed 
kan worden bij 
lokale 
ondernemers 
(supermarkt/sl
ager/groenteb
oer/bakker) in 
de gemeente 
Heerenveen.  
2. Dit plan, bij 
gebleken 
haalbaarheid, 
op korte 
termijn ten 

GL H. 
Broekhuizen

Nee
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uitvoer te 
brengen.

213 20-04-2020 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
· Een integraal 
draaiboek te 
maken ter 
voorbereiding 
op dat wat 
onherroepelijk 
op de 
gemeente 
afkomt als 
gevolg van de 
coronacrisis.  · 
Hierbij te 
kijken naar de 
capaciteit van 
alle afdelingen 
die hiermee te 
maken krijgen. 
· De  financiële 
consequenties 
die uitvoering 
van het 
draaiboek met 
zich 
meebrengen 
op te nemen in 
de 
Perspectiefnot
a.

SP T.J. van der 
Zwan

Nee

214 20-04-2020 Verzoekt het 
college/draagt 

CU J. van Veen Nee
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het college op:   
de middelen 
om deze 
ambitie uit te 
voeren een 
hoge prioriteit 
te geven in de 
investeringsag
enda.

215 20-04-2020 1. Dat de 
Heerenveense 
ambitie ten 
aanzien van de 
RES 1.0 
gericht is op 
het realiseren 
van een 
substantiële 
verhoging van 
de Friese 
bijdrage aan 
de landelijke 
doelstelling  2. 
Krachtig te 
sturen op het 
creëren van 
een solide 
maatschappelij
k draagvlak 
voor duurzame 
energieopwekk
ing in Fryslân 
en hiervoor 
activiteiten te 
ontwikkelen

GL J. Zoetendal Nee
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216 25-05-2020 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
• in gesprek te 
gaan met de 
verhuurders 
om (bij 
voorkeur 
bindende) 
afspraken te 
maken over 
het tijdelijk 
bevriezen van 
de huren in 
zowel de 
sociale als 
vrije sector  • 
tevens bij de 
minister deze 
opstelling 
kenbaar te 
maken en te 
lobbyen voor 
financiële 
compensatie 
van 
corporaties.

SP J. van Veen Nee
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- Moties afgedaan – 

ID Datum raad Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Afgedaan

86 17-12-2018 Verzoekt het college: Te onderzoeken 
(samen met de VNG en het Rijk) een 
waarborgfonds kan worden opgericht, 
dat gevuld wordt door 
eigenaren/exploitanten, dat kan 
voorzien in het betalen van nu nog 
niet voorziene kosten voor het 
opruimen van een zonnepark, 
wanneer de eigenaar/exploitant in 
gebreke blijft.

VOORSTEL: AFDOEN Brief 
aan raad (ID 286) op 17 
april jl. verstuurd.

VVD J. Zoetendal Nee

201 24-02-2020 • Der by it regear op oan te trunen 
dat de leechfleanrûte 10A hielendal 
fan tafel giet   • Dêrfoar yn de mande 
mei de provinsje en de gemeenten op 
de rûte op te lûken tsjinoer Definsje.

VOORSTEL: AFDOEN Is eind 
maart afgedaan met een 
brief aan de minister en de 
Tweede Kamer. Raad is 
hierover geïnformeerd.

SP J. van Veen Nee

205 20-04-2020 Verzoekt het college om: 1. uit te 
zoeken hoe, hoeveel en op welke 
termijn opvang mogelijk is  op korte 
termijn met een voorstel te komen   
2. bij het kabinet aan te geven dat 
Gemeente Heerenveen bereid is om 
alleenstaande kinderen en jongeren 
uit het crisisgebied op te nemen   3. 
het kabinet op te roepen om 
onmiddellijk in actie te komen.

VOORSTEL: AFDOEN 
Staatssecretaris is 
geïnformeerd over 
bereidheid gemeente om 
alleenstaande kinderen op 
te vangen.   Komt terug bij 
raad na uitwerking op 
landelijk niveau

GL T.J. van der 
Zwan

Nee

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van d.d. 22 juni 2020.  

de griffier, de voorzitter,

mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


